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ZAPISNIK 
 
 

17. sjednice Izvršnog odbora Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, održane u  
srijedu, 24.01.2018. u lovačkoj kući „Cetin“ LD-a „Jelenski jarak“ Vrbovsko, u Cetinu, s 
početkom u  10:30 sati. 

 
Prisutni: J. Malnar, M. Linić, D. Mušćo, T. Tondini, M. Brakuza, B. Curl, M. Mauhar,  
B. Miklić, D. Babić i V. Crnković 
Odsutni:, A. Petrinić, I. Bolonić i M. Šepić (svi opravdano)  
Ostali prisutni: B. Marković, M. Gašparac i A. Bolonić 
 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Razno 

 
 Ad. 1. 
 

S obzirom da će se na današnji dan održati svečano otvorenje novoizgrađene lovačke  
kućice “Jama” u Moravicama i lovačke streljane – trap „Cetin“, na kojem će prisustvovati 
župan Primorsko-goranske županije Z. Komadina sa suradnicima i ostalim gostima, održana 
je i sjednica Izvršnog odbora Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije. 

Predsjednik Saveza dr. sc. J. Malnar je informirao prisutne da će Primorsko-goranska  
županija u narednih tjedan dana raspisati Javni natječaj za sufinanciranje programa i 
projekata iz područja lovstva iz Proračuna Primorsko-goranske županije za 2018. godinu. 
Napomenuo je da smo u mjesecu siječnju održali sastanak sa pročelnicom M. Raukar i 
suradnicom B. Kulić, iz Upravnog odjela za turizam, poduzetništvo i ruralni razvoj Primorsko-
goranske županije, te dogovorili da će za kapitalna ulaganja Prijavitelju biti sufinancirano 
80% odobrenog iznosa prijavljenog programa, a preostalih 20% mora sufinancirati Prijavitelj.  

Za tekuće programske aktivnosti Prijavitelju će biti sufinancirano 100% odobrenog  
iznosa prijavljenog programa. 

Svaki prijavitelj moći će prijaviti najviše jedan (1) program/aktivnost po lovištu, uz  
napomenu da će se na javni poziv moći javiti samo lovačka društva/udruge, sa lovištem u 
zakupu. 

Sva sredstva iz javnog poziva za 2017. godinu su iskorištena, osim za LD „Gradina“  
Novi Vinodolski, koji su zatražili produženje roka za izgradnju streljane, te je njihov zahtjev 
Primorsko-goranska županija prihvatila. 

Dr. sc. J. Malnar je također dao informaciju da će i Hrvatski lovački savez sufinancirati  
projekt repopulacije tetrijeba gluhana u našoj Županiji u visini koliko će to sufinancirati i 
Primorsko-goranska županija. 

Sa Hrvatskim lovačkim savezom dogovoreno je da će preuzeti zbirku trofeja D.  
Vrhovnika iz Muzeja šumarstva, lovstva i ribolova u Brodu na Kupi, te će dio biti postavljen u 
svom muzeju, a dio u lovačkoj kući „Garić“. U spomenutoj kući biti će formirana i škola za 
obrazovanje kadrova u lovstvu. U izradi su i nove iskaznice za licencirane 
predavače/ispitivače. 
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U naš Savez je došao dopis LD „Otok Rab“ iz Raba u kojem navode da pojedini  

članovi LD „Golub“ Kampor ometaju njihovo gospodarenje lovištem VIII/102 - „Rab“, te traže 
pomoć u rješavanju njihove problematike. 

Predloženo je da se potencira sastanak sa predstavnicima obaju društva, te je  
predmet proslijeđen Stegovnom sudu Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije. 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Također nam je dostavljena molba (putem maila) LD „Tetrijeb“ Gerovo da im se  
oslobodi plaćanje jedne rate (u iznosu od 4.000,00 kn), iz Fonda za unapređenje lovstva. 
Temeljem odluke Izvršnog odbora od 8. lipnja 2015. godine, na prijedlog Stručnog savjeta za 
razvoj i unapređenje lovstva, sukladno odredbama Pravilnika Fonda za unapređivanje 
lovstva, odobren je zajam u iznosu od 20.000,00 kn. Zajam se odobrava na rok od 5 godina, 
koji se vraća u 5 jednakih anuiteta. LD „Tetrijeb“ Gerovo je do sada vratilo 2.000,00 kn, te su 
temeljem Ugovora dužni 6.000,00 kn. 

Predloženo je da LD „Tetrijeb“ Gerovo u što kraćem roku podmiri svoja dugovanja,  
kako Savez ne bi bili prisiljen postupiti u skladu s Ugovorom odnosno da svoju dužnost 
izvrše u skladu s odredbom članka 14. točka 6. Statuta Lovačkog saveza Primorsko-
goranske županije. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Dana je informacija da je na području Primorsko-goranske županije odstrijeljeno 175  
grla jelena običnog, od toga jedan (1) u zlatnoj medalji (lovište VIII715 - „Planina“), sedam 
(7) u srebrnoj medalji i trideset i četiri (34) u brončanoj medalji. 

Temeljem Akcijskog plana gospodarenja smeđim medvjedom u 2018. godini,  
određene su kvote odstrjela i za lovišta u Primorsko-goranskoj županiji (ukupno 64), kako 
slijedi: 

• VIII/2 - „Bjelolasica“ - 17 
• VIII/3 - „Cetin - Gložac“ - 1 
• VIII/8 - „Košutnjak“ - 3 
• VIII/9 - „Krmpote - Ledenice“ - 1 
• VIII/10 - „Kupjački vrh“ - 1 
• VIII/12 - „Litorić“ - 2 
• VIII/15 - „Planina“ - 1 
• VIII/19 - „Risnjak“ - 4 
• VIII/21 - „Smrekova draga“ - 9 
• VIII/22 -  "Snježnik" - 2 
• VIII/26 - „Završje“ - 1 
• VIII/28 - „Dobra“ - 1 
• VIII/29 - „Ričičko Bilo“ - 4 
• VIII/110 - „Crna gora“ - 1 
• VIII/111 - „Kupički vrh“ - 1 
• VIII/112 - „Vranjak“ - 1 
• VIII/113 - "Višnjevica" - 1 
• VIII/114 - „Mrkopalj“ - 1 
• VIII/115 - „Petehovac“ - 2 
• VIII/116 - „Kupa“ - 1 
• VIII/117 - „Rudač II“ - 2 
• VIII/118 - „Jelenski jarak“ - 1 
• VIII/119 - „Lipov vrh“ - 1 
• VIII/127 - „Kastav“ - 1 
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Vjerojatno će postojati mogućnost ishodovanja dodatnih markica. Na području naše  

Županije u prethodnoj godini izvršen je odstrjel 60 medvjeda. 
 

S obzirom da će se izborna Skupština Hrvatskog lovačkog saveza održati početkom  
mjeseca lipnja, predloženo je da se izborna Skupština Lovačkog saveza primorsko-goranske 
županije održi 29. travnja 2018. godine, kako bi imali usklađene mandate. Prijedlog je 
jednoglasno prihvaćen. 

Također je predloženo da sve članice našeg Saveza održe svoje skupštine održe  
najkasnije do 14. travnja 2018. godine, te dostave ime i prezime te adresu zastupnika 
društva u Skupštini Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, za mandat od 2018. -  
2022. godine, kako bi na vrijeme mogli dostaviti svu potrebnu dokumentaciju za izbornu 
Skupštinu Saveza. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

M. Brakuza je informirao prisutne da je dobio odluku o proširenju lovišta  
VIII/8 - „Košutnjak“ za 1.200 ha, a ujedno je donesena odluka o proširenju lovišta  
VIII/9 - „Krmpote - Ledenice“ za 900 ha. 

B. Miklić je dao informaciju da će se uskoro na području Crikvenice održati seminar  
na kojem će biti prisutni predstavnici iz Ministarstva zaštite prirode, Ministarstva 
poljoprivrede i Veterinarskog fakulteta, sa temom prisustva divljači i velikih predatora u 
naseljenim mjestima. O datumu održavanja biti će obaviješten i naš Savez. 
 
 

Sastanak je završio u 11,30 sati. 
 
 
                                           Dobra Vam kob, 
 
 

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik: 
      
                                                                                                                                                               
  Bojan Marković, dipl.ing.šum.                                                             Dr. sc. Josip Malnar   
 
 


